
Protokół nr 3/2015 z posiedzenia 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego 

odbytego w dniu 27 kwietnia 2015 roku 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego  

w Borku Wlkp.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji – Magdalena 

Przybylak. 

Przedstawiła porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego  

w Borku Wlkp.  

 

Magdalena Przybylak przedstawiła pismo Komendanta Powiatowego 

Policji w Gostyniu – Wydział Prewencji z dnia 11 marca 2015 roku w sprawie 

podjęcia przez Radę Miejską regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego  

w Borku Wlkp., stanowi ono załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Inspektor Urzędu Miejskiego -  Tomasz Marszałek poinformował, że jest 

Regulamin korzystania ze Stadionu Miejskiego przyjęty zarządzeniem 

Burmistrza, jednak zgodnie z przepisami musi być podjęty przez Radę Miejską. 

 

 Komisja zapoznała się z w/w regulaminem, który stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Członkowie Komisji wnioskowali, aby zapis pkt. 20. brzmiał następująco: 

„20.Zabrania się wnoszenia na stadion:  

a) napojów alkoholowych  dopisać „i ich spożywania”, 

b) wszelkiego rodzaju broni, 

c) przedmiotów, które dopisać „mogą być” użyte jako broń lub pocisk, 

d) pojemników do rozpylania gazu, substancji żrących lub farbujących, 

e) butelek, 

f) fajerwerków, kul świecowych i innych przedmiotów pirotechnicznych, 

g) kominiarek mogących służących do maskowania się celem uniemożliwienia 

identyfikacji przez organizatora i służby porządkowe.” 

 

 



Ponadto inspektor ds. promocji Gminy Borek Wlkp. – Alicja Łopatka 

poinformowała, że zostały przygotowane projekty regulaminów korzystania: 

1) z kortu tenisowego 

2) z placu zabaw, 

3) z boiska ORLIK, 

4) z  świetlic wiejskich. 

W/w projekty regulaminów zostaną podane konsultacjom społecznym. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów 

Przewodnicząca Komisji – Magdalena Przybylak  zakończyła posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała      Przewodnicząca Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Magdalena Przybylak  

 


